
 

 

 
Kyrkslätts servicenätsplan 2025–2035 
Kommunfullmäktige 18.11.2024       
754/00.01.02/2022  
 
 
Beslutsförslag    
 Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att fullmäktige godkänner 

kommunens servicenätsplan 2025-2035 enligt bilagan med de av 
kommunstyrelsen godkända anvisningarna. 

 
Behandling  
 
Beslut    
 
 
Beslutshistoria 
 
Kommunstyrelsen 11.11.2024 § 360  
  
Beredare Direktör för samhällsteknik Anna-Kaisa Kauppinen 

Bildningsdirektör Eeva-Kaisa Ikonen 
 fornamn.efternamn@kirkkonummi.fi, tfn 09 29671 (växel) 

 
Beslutsförslag Kommundirektör Virpi Sailas      
 
 Kommunstyrelsen beslutar  

 
1 
föreslå kommunfullmäktige att fullmäktige godkänner kommunens 
servicenätsplan 2025-2035, som ingår som bilaga 
 
2 
justera protokollet för denna paragrafs del vid sammanträdet. 

 
Behandling Kommunfullmäktiges I vice ordförande Reetta Hyvärinen avlägsnade sig 

på grund av jäv under tiden för behandlingen av och beslutsfattandet i 
denna paragraf. 

 
Ordföranden förklarade diskussionen avslutad och konstaterade att det 
under diskussionen hade getts ändrings- och tilläggsförslag enligt följande: 
 
Matti Kaurilas ändringsförslag, sidan 9:  

 Ungdomslokalen förblir på sin nuvarande plats, flyttas i anslutning till 
Veikkolan koulu eller till Veikkola biblioteks nuvarande lokaler om de blir 
lediga. Följande stryks: ”Ungdomslokalen blir kvar på sin nuvarande plats 
eller flyttar i anslutning till Veikkolan koulu.” 

 
Ändringsförslaget understöddes av Piia Aallonharja. 
 
Ändringsförslaget godkändes inte enhälligt, så ordföranden konstaterade 
att man måste rösta om det. 
 
Ordföranden föreslog att man röstar om ärendet så att de som understöder 
utgångsförslaget röstar ”ja” och de som understöder Matti Kaurilas 
ändringsförslag röstar ”nej”. 
 
Omröstningspropositionen godkändes. 
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Vid omröstningen gavs 9 ja-röster och 4 nej-röster. 
 
Utgångsförslaget fick fler röster och vann. 
 
Ja röstade av Sanni Jäppinen, Carl-Johan Kajanti, Antti Kilappa, Ulf Kjerin, 
Anneli Granström, Ari Harinen, Saara Huhmarniemi, Anna Aintila och Kati 
Kaihlaranta. 
 
Nej röstade Piia Aallonharja, Anna Sahiluoma, Timo Haapaniemi och Matti 
Kaurila. 
 
Anna Sahiluomas anvisningsförslag:   
Kommunstyrelsen fäster uppmärksamhet vid eventuella reparationsbehov i 
objekten i servicenätsplanen och vid tidsplaneringen dessa och ber att 
kommunstyrelsen under våren 2025 föreläggs en plan för en 
reparationstidtabell på basis av servicenätsplanen. 
 
Förslaget till anvisning understöddes av Anna Aintila, Piia Aallonharja, Antti 
Kilappa, Ari Harinen, Kati Kaihlaranta, Matti Kaurila, Timo Haapaniemi och 
Ulf Kjerin. 
 
Förslaget till anvisning godkändes enhälligt efter att ordföranden hört sig 
för om det. 
 
Anvisningsförslag av kommunstyrelsens ordförande Timo 
Haapaniemi:  
Kommunstyrelsen ger följande anvisning för den fortsatta beredningen av 
servicenätsutredningen: i samband med beredningen av delgeneralplanen 
för Sundsberg beaktas det eventuella behovet av daghem och 
lågstadieskola i området Sundsberg-Sarvvik. 
 
Förslaget till anvisning understöddes av Piia Aallonharja, Matti Kaurila, Ari 
Harinen, Anneli Granström, Antti Kilappa och Kati Kaihlaranta. 
 
Förslaget till anvisning godkändes enhälligt efter att ordföranden hört sig 
för om det. 

 
Beslut Kommunstyrelsen beslutade 

 
1 
föreslå kommunfullmäktige att fullmäktige godkänner kommunens 
servicenätsplan 2025-2035, som ingår som bilaga 
 
2 
justera protokollet för denna paragrafs del vid sammanträdet. 
 
 
Kommunstyrelsen godkände vidare enhälligt följande anvisningar: 
 
Kommunstyrelsen fäster uppmärksamhet vid eventuella reparationsbehov i 
objekten i servicenätsplanen och vid tidsplaneringen dessa och ber att 
kommunstyrelsen under våren 2025 föreläggs en plan för en 
reparationstidtabell på basis av servicenätsplanen. 
 
och 
 
Kommunstyrelsen ger följande anvisning för den fortsatta beredningen av 



 

 

servicenätsutredningen: i samband med beredningen av delgeneralplanen 
för Sundsberg beaktas det eventuella behovet av daghem och 
lågstadieskola i området Sundsberg-Sarvvik. 

 
Redogörelse Servicenätsplanen har behandlats i äldrerådet, rådet för personer med 

funktionsnedsättning och ungdomsfullmäktige. Påverkansorganens 
protokollsutdrag ingår som tilläggsmaterial.  

 
 
Kommunstyrelsen 14.10.2024 § 318  
  
Beredare Direktör för samhällsteknik Anna-Kaisa Kauppinen, bildningsdirektör Eeva-

Kaisa Ikonen 
 fornamn.efternamn@kirkkonummi.fi, tfn 09 29671 (växel) 

 
Beslutsförslag Kommundirektör Virpi Sailas   
 
 Kommunstyrelsen beslutar 

 
1 
anteckna beredningssituationen gällande servicenätsplanen för kännedom 
 
2 
att servicenätsplanen föreläggs kommunstyrelsen och vidare 
kommunfullmäktige för godkännande samtidigt med budgeten efter att 
påverkansorganen för sin del har behandlat planen. 

 
Behandling Direktör för samhällsteknisk Anna-Kaisa Kauppinen och bildningsdirektör 

Eeva-Kaisa Ikonen avlägsnade sig från sammanträdet efter behandlingen 
av paragrafen kl. 19.01. 

 
Beslut Kommunstyrelsen beslutade enhälligt enligt förslaget. 
 
Redogörelse Servicenätsplanen är en del av kommunens strategiska utveckling 
  

Servicenätsplanen är kommunens plan för var småbarnspedagogiska 
tjänster, utbildningstjänster och fritidstjänster ordnas ända till år 2035. 
Servicenätsplanen är en del av kommunens strategiska utveckling. Målet 
för planen är förutseende utveckling av servicenätet så att det svarar mot 
de nuvarande och kommande behoven av serviceproduktion. Planen 
stöder kommunens livskraft och hjälper med hanteringen av investeringar 
och kostnader. 

  
Planen baserar sig på servicenätsutredningen samt resultat av 
enkäter och invånarkvällar 

  
Kyrkslätts servicenätsplan baserar sig på servicenätsutredningen, som 
gjorts år 2023, och resultaten av de enkäter och invånarkvällar som 
ordnats som en del av den. Servicenätsutredningen innehöll i stor 
omfattning information om kommunens nät av verksamhetslokaler, 
fastigheternas skick, befolkningsutvecklingen och kapaciteten i de 
befintliga lokalerna. I utredningen bildades också scenarier som beskriver 
det regionala servicebehovet i förhållande till 
markanvändningsalternativen. 

  
Servicenätsutredningen behandlades hösten 2023 i beslutsfattande organ i 
kommunen: i nämnden för lokaltjänster, nämnderna för fostran och 
utbildning och i bildnings- och fritidsnämnden. 

mailto:fornamn.efternamn@kirkkonummi.fi


 

 

  
Som en del av utarbetandet av servicenätsutredningen genomfördes en 
invånar- och personalenkät som riktade sig mot kommuninvånarna och 
kommunens personal. Kommunen ordnade också lokala invånarmöten om 
planeringen av servicenätet under november–december 2023. 
 
Efter detta behandlades servicenätsutredningen och enkätresultaten i 
kommunstyrelsen och den slutgiltiga servicenätsutredningen utarbetades. 

  
 Jämn tillväxt och flera verksamhetslokalprojekt 

  
Denna servicenätsplan baserar sig på prognosen om en måttlig och jämn 
befolkningsökning i kommunen som i huvudsak stöder sig på den befintliga 
samhällsstrukturen. De lösningar som föreslås i planen är gemensamma 
för alla de markanvändningsscenarier som presenteras i 
servicenätsutredningen.  Således tar servicenätsplanen inte ställning till 
markanvändningsalternativ som sker på längre sikt. 

  
I planeringsperioden ingår flera betydande verksamhetslokalprojekt, så 
som Gesterby skolcentrum Wigge, det gemensamma campuset, 
Nissnikuhuset, Kantvikin koulu och de nya daghemmen för norra, centrala 
och östra området. 

  
Genomförandet och aktualiteten av servicenätsplanen bedöms 
regelbundet, och planen uppdateras varje fullmäktigeperiod. 

  
Kommande behandling av servicenätsplanen 

  
Bildnings- och fritidsnämnden, finska nämnden för fostran och utbildning, 
svenska nämnden för fostran och utbildning och nämnden för lokaltjänster 
har behandlat servicenätsplanen och för sin del gett sitt utlåtande om den. 
Tekniska korringeringar har gjorts i planen efter behandlingen i 
nämnderna. 
 
Beredningssituationen gällande servicenätsplanen tillställs 
kommunstyrelsen för kännedom. Planen behandlas ännu i äldrerådet, 
rådet för personer med funktionsnedsättning och ungdomsfullmäktige. 

  
 Servicenätsplanen styr planeringen av kommunens investeringar. De 

byggnadsprojekt som ingår i planen samt de totalrenoveringar av 
byggnader som servicenätet fordrar schemaläggs mer i detalj i 
investeringsprogrammet i kommunens årliga budgetar. Servicenätsplanen 
föreläggs kommunstyrelsen och vidare kommunfullmäktige för 
godkännande samtidigt med budgeten. 

 
 


